



西松高中 IB國際文憑課程

THE INTERNATIONAL BACCALAUREATE DIPLOMA PROGRAMME
AT TAIPEI MUNICIPAL XISONG HIGH SCHOOL

熱烈招生中

since 2021



學校資訊

臺北市松山區健康路325巷7號
www.hssh.tp.edu.tw

搭乘捷運至「南京三民」站
4號出口走路7分鐘可達



我們的使命宣言

XSSH XISONG'S MISSION STATEMENT

西松高中持續協助學生建立與世界之連結。我們致力打造一個利於學習的友善校園，培養具有探索力、創造力、溝通力、協同力，跨文化理解力，並且能夠展現內省、利他、智識以及全球關懷態度的終身學習者。

Taipei Municipal Xisong High School targets at helping students build the connection with the world. We strive for a friendly campus that conduces to learning and promotes curious, creative, communicative, cooperative and culturally-literate lifelong learners who demonstrate introspection, altruism, intellectual capacity, and global-mindedness.



關於西松高中

XSSH SOMETHING ABOUT XISONG

西松高中創立於**1968**年，位於臺北市松山區民生社區，交通便利，是一所小而精緻的完全中學。**2021**年開辦IBDP國際文憑大學預科課程，校園從此開展了國際化的新頁。

Taipei Municipal Xisong High School was founded in 1968. It is conveniently situated in the heart of Taipei City, but meanwhile enjoys peace and coziness in the community of Minsheng. Now Xisong is marching toward an internationalized campus because of the IBDP implementation.

西松的IBDP課程

XISONG'S COURSE OPTIONS

- 學分對應，三年後可取得國內畢業證書
- 高一試探，漸進適應DP上課與評量方式
- 開課多元，能符合最多大學科系之參採

不用出國，西松把真正的
國際課程帶進教室

高一 Grade 10

108課綱

資訊科技、多元選修
全民國防、本土語
體育、音樂

DP預備課程

中文、英文
社會、自然
數學、藝術

DP強化課程

學術英文聽講寫作
研究方法與論文寫作
DP生涯輔導與升學進路

高二-高三 Grade 11-12

核心科目 core

延伸論文
Extended Essay

核心科目 core

知識論
Theory of Knowledge

核心科目 core

創意、體能、服務
Creativity, Activity, Service

第一學科組 Group 1

中文 語言與文學 Chinese Language
and Literature SL/HL
英文 語言與文學 English Language
and Literature SL/HL

第二學科組 Group 2

英文B English B SL/HL
西班牙文初學 Spanish ab initio SL
中文初學 Chinese ab initio SL

第三學科組 Group 3

歷史 History SL/HL
經濟學 Economics SL/HL
商業管理 Business Management
SL/HL

第四學科組 Group 4

物理 Physics SL/HL
化學 Chemistry SL/HL
生物 Biology SL/HL
設計科技 Design Technology SL/HL
環境系統與社會 Environmental
Systems and Societies SL

第五學科組 Group 5

數學 分析與方法 Analysis and
Approaches SL/HL

第六學科組 Group 6

視覺藝術 Visual Arts SL/HL

*部分學科課程將視學生選課決定是否開設

國際認證課程，真實探究

INQUIRY-BASED CURRICULUM

IB國際文憑課程是一個享譽50餘年的國際課程，強調從我們的生活經驗出發，注重跨學科的概念性理解，將在地化的課程放在全球情境中，進行探究式課程，並且尊重學生的個別學習差異。

The IB programme has enjoyed a 50-year-long worldwide recognition. It features empirical learning and interdisciplinary conceptual understanding. Local issues are taught in a global context and individual differences are valued.

專業升學輔導，直通名校

SOLID FACULTY AND COUNSELLING

我們聘請一流的外籍與本地師資共同教學，另外安排年輕、專業，並具有多年IB升學輔導經驗的課程顧問隨時駐校，每月與每一位學生晤談，量身打造屬於自己的升學途徑，3年後直通世界名校。

Xisong has a top-notch team of faculty, including locals as well as English native speakers. Our professional university guidance counsellor meets each student on a monthly basis to help customize an individual pathway to world top universities.

北市政府補助，收費合理

COMPETITIVE TUITION FEE

西松高中是北北基地區第一所提供IBDP國際文憑課程的公立高中，經驗豐富，且費用只要臺灣其他IB學校的一半以下！用一般私立學校的學費就可以就讀國際認證課程。

Xisong High School is the first public school implementing the IBDP in Great Taipei Area. We make the tuition fee very competitive, as low as half of that of our counterparts. Save more for the future!

IBDP招生諮詢：西松國際交流處

Admissions Info: Xisong International Department

1. 瀏覽IBDP招生說明網站
2. 追蹤我們的Facebook
3. 致電02-25286618轉601、602 國際處



招生說明網站



Follow us on Facebook